
  
Beste raadsleden,  
  
Tijdens het forum van donderdag 30 november jl. zijn er vragen naar aanleiding van de bespreking 
van het voorstel grondstoffenmanagement. Er is toegezegd schriftelijk terug op een aantal 
openstaande vragen terug te komen.  
  

1. Statusupdate onderzoek Trash and Treasure actie Wassenaar 
Toelichting: In het forum van 16 mei hebben de fracties van WIJ.Rijswijk en Rijswijks Belang de 
vraag gesteld of de Trash and Treasure actie van de gemeente Wassenaar ook in Rijswijk kan 
worden ingevoerd. Het college heeft aangegeven het de moeite waard te vinden dit te 
onderzoeken. Deze vraag wordt nog opgepakt en we zullen de resultaten zo spoedig mogelijk 
toch uiterlijk in kwartaal 1 van 2024 aan u terugkoppelen.  
  
2. Over een aantal zaken is gevraagd expliciet te bevestigen dat dit het beleid is.  Het ging 

hierbij om de volgende vragen:  
a. Kunnen laagbouwwoningen in een gemengde wijk gebruik maken van de ondergrondse 

containers? Antwoord: ja, dat kan 
b. Kunnen de Avalexpassen in heel Rijswijk gebruikt worden? Antwoord: ja, dat is het beleid 

en zou dus moeten kunnen.  
c. Klopt het dat laagbouwwoningen die geen achterom hebben ook geen gebruik hoeven te 

maken van een minicontainer? Antwoord: ja, dat klopt.  
Uiteraard kunnen er in de uitvoering van het beleid uitzonderingen bestaan, zeker als inwoners 
door het beleid in de knel komen. Er is maatwerk bij inwoners die het echt nodig hebben. Zo is er 
bijvoorbeeld een vangnetregeling voor inwoners die slecht ter been zijn en veel medisch afval 
hebben – in uitzonderingsgevallen haalt Avalex het afval dan thuis op.  

 


